



# 東涌天主教幼稚園

## TUNG CHUNG CATHOLIC KINDERGARTEN

入學報名表  
Enrolment Form

入讀年度  
School Year \_\_\_\_\_

申請兒童資料 Applicant's Particulars						申請編號 Enrolment No. _____
學生姓名 Name of Child	(中文)			性別 Sex		近照 Recent Photo
	(In English)			<input type="checkbox"/> 男 Male <input type="checkbox"/> 女 Female		
出生日期 Date of Birth	日/D	月/M	年/Y	年齡 Age		
出生地點 Place of Birth				國籍 Nationality		
出生證明書編號 Birth Cert. No.				入境證號碼 Passport No.		
宗教 Religion				領洗日期 Date of Baptism		
住址 Home Address				電郵地址 Email		
住宅電話 Home Tel.				家中常用語言 Spoken Language at Home	<input type="checkbox"/> 廣東話 Cantonese <input type="checkbox"/> 英語 English <input type="checkbox"/> 普通話 Mandarin <input type="checkbox"/> 其他 Others : _____	
申請入讀班級 Class Applied for	<input type="checkbox"/> 上午 A.M. <input type="checkbox"/> 全日 Whole Day		<input type="checkbox"/> 幼兒班 K1 <input type="checkbox"/> 低班 K2 <input type="checkbox"/> 高班 K3			
家長或監護人資料 Parents or Guardian's Particulars						
	中文姓名 Name in Chinese		英文姓名 Name in English		聯絡電話 Telephone No.	第一聯絡人 1 <sup>st</sup> Contact Person
父親 Father						<input type="checkbox"/>
母親 Mother						<input type="checkbox"/>
監護人 (請註明關係) Guardian (Relationship)						<input type="checkbox"/>
曾經或現於本園就讀之親友 Particulars of Siblings Attending or Having Attended This Kindergarten						
姓名 Name	就讀/畢業年份 Academic Year / Graduated Year			班級 Class	關係 Relationship	

備註 Remarks : 請填妥本申請表並連同以下資料文件交回本園。

Please complete the enrolment form and attach the following documents to school.

- |  |  |
|--|--|
| <ol style="list-style-type: none"> <li>1. 學童之出生證明書正、副本</li> <li>2. 回郵信封四個(長方形信封 9"x4") 及貼上\$2.2 郵票</li> <li>3. 學童近照二張</li> <li>4. 學童之領洗紙副本(天主教教友)</li> <li>5. 住址證明</li> <li>6. 免疫接種記錄「針卡」</li> <li>7. 報名費\$40</li> <li>8. 父母/兄弟為本園校友之有關證明文件</li> </ol> | <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Original and a copy of Birth Certificate</li> <li>2. Four stamped return Envelopes(9"x4"envelopes), stamped (\$2.2 each)</li> <li>3. Two recent photos</li> <li>4. Copy of Certificate of Baptism (For catholic child only)</li> <li>5. Proof of address</li> <li>6. Immunization record (i.e. injection card)</li> <li>7. \$40.00 enrollment fee</li> <li>8. Documentation if a parent or their child has graduated from this school</li> </ol> |
|--|--|

本人在申請表格上所填寫的資料均屬真確，而所提供的資料只用於辦理入學申請的用途，並同意若申請人未獲取錄或自行放棄學位，有關資料將於一年內全部銷毀。根據個人資料(私隱)條例規定，申請人有權要求查閱、更正及更新其個人資料。如有任何查詢，請與本園聯絡。

I hereby certify that the information provided is true and accurate. I understand that all information provided to the school during the enrolment process will be treated confidentially. Records will be permanently destroyed within one year if I give up the enrollment or are not shortlisted. In accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance, applicants have the right to access, correct and update their own personal data. Please approach us for any enquiries.

家長/監護人簽署

Signature of Parent Guardian : \_\_\_\_\_

日期

Date : \_\_\_\_\_